



中国民主进步联盟
CHINA DEMOCRACY PROGRESSIVE ALLIANCE

支聯會

HONG KONG ALLIANCE

支援愛國民主運動聯合會

SUPPORTING PATRIOTIC DEMOCRATIC MOVEMENTS OF CHINA

关注香港支联会案件

HONG KONG ALLIANCE CASE

捍卫言论自由与结社自由

DEFEND FREEDOM OF SPEECH AND ASSOCIATION



和平纪念不应被定罪

PEACEFUL COMMEMORATION IS NOT A CRIME



政治打压必须停止

POLITICAL PERSECUTION MUST END



释放支联会所有在押人士

RELEASE ALL DETAINED MEMBERS OF THE HONG KONG ALLIANCE



访问我们的网站

VISIT OUR WEBSITE

cdpa.info



电邮联系我们

EMAIL US

yichenji.au@icloud.com



中国民主进步联盟

CHINA DEMOCRACY PROGRESSIVE ALLIANCE

守护自由
DEFEND OUR FREEDOMS

澳大利亚政府的立场 AUSTRALIA'S POSITION

关于香港支联会案件的官方表态

OFFICIAL RESPONSE ON THE HONG KONG ALLIANCE CASE



1. 澳大利亚政府对香港就支联会前领导人邹幸彤与李卓人作出的有罪裁决深表关切。
The Australian Government is deeply concerned by the guilty verdicts against Chow Hang-tung and Lee Cheuk-yan, former leaders of the Hong Kong Alliance.



2. 澳方指出，香港国安法被广泛用于打压民主人士、民间社会、媒体与工会，这对言论自由造成寒蝉效应。
Australia says the broad use of national security legislation has had a chilling effect on free speech and civil society.



3. 澳方呼吁停止压制言论自由、集会自由、媒体自由与公民社会空间。
Australia calls for an end to the suppression of freedom of expression, assembly, media and civil society.



4. 澳方并呼吁废除香港国安法，并将继续在高层层面提出人权关切。
Australia also calls for the repeal of the National Security Law in Hong Kong and says it will continue raising human rights concerns at the highest levels.

和平纪念不应被定罪，自由不应被扼杀。

PEACEFUL COMMEMORATION SHOULD NOT BE CRIMINALISED.
FREEDOMS MUST BE PROTECTED.

资料来源：澳大利亚外交贸易部，《关于香港支联会有罪裁决的声明》，2026年8月21日（内容整理）

Source: Australian Government Department of Foreign Affairs and Trade,
Statement on Hong Kong Alliance guilty verdicts, 21 August 2026 (adapted summary).